
Styremøte 05.04.2017

Til stede : Adeline Tiede, Stine Marie Svensson, Tone Eltervåg, Linn Sæthre, Annfrid 
Kjelbergsengen, Christine Åsegård og Beate Henningsen

Saksliste :

Godkjenning av forrige referat.
- Godkjent.

Kontotilgang til kasserer.
- Tone har fått papirer fra Adeline og skal i banken snart å få levert slik at hun får tilgang.

NV.
-  Annfrid får hjelp av Beate med dommerkort og Stine Marie bestiller pokaler til NV. 

Juniutstilling.
- Holdes i Stavanger. Tone tar kontakt med de som skal arrangere og veileder de. Vi andre
i styret bidrar etterhvert om det trengs.

Dommerkomite.
- Annfrid har snakket med Stian og de jobber fortsatt med saken. Det ønskes at det 
kommer klarere frem hva som er  dommerkomiteen sine oppgaver , og at det må være 
mer enn bare godkjente rasedommere som sitter der.
   
Oppdretterprøven.
-  Alle i styret får ansvar for å lage et eksempel på poengsystem på oppgavene og et 
minimumscore for om prøven kan godkjennes eller ikke. Frist 19.04.

Redaktørstillingen.
- Fortsatt bare en søknad kommet inn, søknadsfristen er 16.04.

Annfrid forteller om at bransjemessen de var på i samarbeid med Beaphar første helgen i 
april, var en kjempesuksess i forhold til besøk og kontakter.  Vi vil trolig få henvendelser fra
kjeder/butikker som vil ha hjelp fra klubben til å drive opplæring av sine ansatte. 
(opplæring i grunnleggende kunnskap,kjønnsbestemmelse, hva trenger marsvin osv.) 


